
 

Dato: 08/05-2025.  

Tidspunkt: 17-19.30 

Deltagere: Suraj Khinchi, Flemming Thorslund, Morten Aamann, Peter Jørgensen, Karin 
Dahl og Mads Berg, Bjarne G. Thomsen samt Michael Jürgensen fra DGU. 

Afbud: Henrik B. Nielsen 

 

Referat 

250501: Referat fra sidste møde ligger på hjemmesiden. 

250502: Indlæg ved DGU om strategi 
Bestyrelsen var enige om at påbegynde strategiforløbet, som afsluttes ved generalforsamlingen i 
2025. Forløbet strækker sig over fire møder samt en undersøgelse i GiC, der udsendes til alle 
medlemmer den 20. maj 2025. 

250503: Status for klubbens økonomi 
Regnskabet viser i øjeblikket et underskud på ca. kr. 300.000,- sammenlignet med samme 
tidspunkt sidste år. Underskuddet skyldes primært ekstra lønudgifter i forbindelse med udskiftning 
af personale. 

250504: Status fra administrationen / pro & shop 

• Bemanding de næste måneder (HK/KD): Der arbejdes på at sikre bemanding i shoppen. 
Marc er så småt vendt tilbage fra sygemelding, og det går fremad. Vi forventer, at Marc 
kommer tilbage på fuld tid. 

• Salg af undervisningstimer (MB): Sidste år blev der solgt undervisningslektioner for ca. 
kr. 70.000,-. Indtil nu i år er der solgt for ca. kr. 36.000,-. Der er god appetit på 
undervisning. 

• Skal HK/MM være mere til stede om eftermiddagen? Medlemmerne har vænnet sig til, 
at HK er til stede om formiddagen, mens Marianne træffes tirsdage og fredage. Skal dette 
ændres, så HK på sigt også er til stede en fast eftermiddag om ugen? HK vurderer selv 
behovet for ændringer i arbejdstid. Bestyrelsen ser på nuværende tidspunkt ikke behov for 
ændringer. 

250505: Udvalg – bordet rundt med aktuelle emner 
Punktet udskydes til et senere bestyrelsesmøde. 

• Junior-torsdage og hjælpere (MB/MA) 

• Sponsorudvalg: Overvejelser om personlige sponsorer til spillere, herunder salg af 
trøjeplads m.m. til eksisterende sponsorer. 

• Klubhusudvalg: Opsætning af grill og planlægning af arbejdsdag – hvordan skrider det 
frem? (KD) 

250506: Update på starterhus 
Der er intet nyt siden sidste nyhedsbrev. 



250508: Update på banen 

• Tilbagemelding på DGU-besøg – robotter og banepleje: 
Baneudvalgsformand Henrik Baltz har lavet et grundigt referat af mødet i sidste 
nyhedsbrev. Overordnet mener DGU, at vi har en rigtig god bane, men der er udfordringer 
med greens. Bestyrelsen drøftede deres oplevelse af besøget og overvejer at arrangere et 
opfølgende møde senere på året med DGU-konsulenten for at evaluere, om de kommende 
tiltag har forbedret forholdene. HK kontakter baneudvalgsformanden for at aftale det 
opfølgende møde. 

• På samme møde nævnte DGU, at der er mulighed for at få robotklipning på hele banen til 
en månedlig udgift på ca. kr. 30.000,-. 

250809: Eventuelt 

Næste møde: 5. juni 2025 kl. 17.00 

 


